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Protokół nr XXXV/21 
z Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego 

odbytej w dniu 30 grudnia 2021 roku w formie zdalnej 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Klaudiusz Stusiński otworzył obrady 
o godzinie 1302. Powitał przybyłych na Sesję Radnych oraz Gości. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego, Pan Klaudiusz Stusiński, poprosił Radnych o 
ponowne zalogowanie się do systemu e-sesja. Pan Przewodniczący poinformował, że otrzymał 
od Administratora systemu e-sesja  pisemne wyjaśnienie odnośnie przyczyny nieprawidłowego 
funkcjonowania systemu. Powyższa usterka była wynikiem błędu leżącego po stronie 
Administratora Aplikacji e-sesja. 
 
Stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 18 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, 
stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 
Ad. 3 
 
Porządek obrad został przyjęty w następujący sposób: 
17 głosami „za” (Anna Bednarek, Krzysztof Dziwisz, Robert Janiszewski, Jacek 

Czubak, Stanisław Kaniszewski, Piotr Krawczyk, Robert 
Rybicki, Kazimierz Sadowski, Klaudiusz Stusiński, Andrzej 
Wilk, Stanisław Nalej, Błażej Zawadzki, Andrzej Koźbiał, 
Michał Ochnicki, Beata Sznajder, Genowefa Milczarek, 
Wojciech Szustakiewicz) 

1 radny „nie oddał głosu”     (Dariusz Mitrowski) 
 
i przedstawiał się następująco: 
         

1. Otwarcie Sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Żyrar-

dowskiego. 
6. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Powiatu Żyrardowskiego na 2021 

rok. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego wydatków, które 

nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Żyrardow-

skiego. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie Uchwały Budżetowej Powiatu Żyrardowskiego na 2022 

rok. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu na rok 2022. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rewizyjnej i komisji 

stałych Rady Powiatu Żyrardowskiego na 2022 rok. 
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12. Informacja o pracy Zarządu. 
13. Sprawy różne. 
14. Zakończenie obrad. 

      
Ad. 4 
 
Protokół z XXXIV/21 Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego został przyjęty jednogłośnie 
18 głosami „za”. 
 
Ad. 5 
 
Skarbnik Powiatu Żyrardowskiego Pani Agnieszka Mazurek przedstawiła projekt uchwały 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Żyrardowskiego. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego Pan Stanisław Kaniszewski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji do ww. projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Robert Rybicki odczytał projekt 
ww. uchwały. 
 
Radni nie zgłosili chęci podjęcia dyskusji w sprawie ww. uchwały. 
 
Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Żyrardowskiego 
została podjęta 17 głosami „za” ,1 radny „nie oddał głosu” (Michał Ochnicki) i stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu 
 
Ad. 6 
 
Skarbnik Powiatu Żyrardowskiego Agnieszka Mazurek przedstawiła projekt uchwały 
zmieniającej Uchwałę Budżetową Powiatu Żyrardowskiego na 2021 rok wraz z 
autopoprawkami  do przekazanego wcześniej materiału. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego Pan Stanisław Kaniszewski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji do ww. projektu uchwały. 
 
Radni nie zgłosili chęci podjęcia dyskusji w sprawie ww. uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Robert Rybicki odczytał projekt 
ww. uchwały. 
 
Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu Żyrardowskiego na 2021 rok wraz 
z autopoprawkami została podjęta jednogłośnie 18 głosami „za” i stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
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Ad. 7 
 
Pani Skarbnik Powiatu Żyrardowskiego Agnieszka Mazurek przedstawiła projekt uchwały w 
sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego wydatków, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2021. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego Pan Stanisław Kaniszewski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji do ww. projektu uchwały. 
 
Radni nie zgłosili chęci podjęcia dyskusji w sprawie ww. uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Robert Rybicki odczytał projekt 
ww. uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego wydatków, które nie wygasają 
z upływem roku budżetowego 2021. 
 
Uchwała podjęta jednogłośnie 18 głosami „za” i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 8 
 
Skarbnik Powiatu Żyrardowskiego Pani Agnieszka Mazurek przedstawiła projekt uchwały 
w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Żyrardowskiego. 
 
Następnie Pan Przewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Klaudiusz Stusiński zwrócił się 
z prośbą do Pani Skarbnik o przedstawienie uchwały składu orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu 
Żyrardowskiego Projekcie Uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Żyrardowskiego. 
 
Skarbnik Pani Agnieszka Mazurek przedstawiła Uchwałę  nr 3H/176/2021 składu orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia  8 grudnia 2021 roku w sprawie 
pozytywnej opinii wraz z uwagami do przedłożonego przez Zarząd Powiatu Projektu Uchwały 
Wieloletniej Prognozy Finansowej. Poinformowała, iż na podstawie Ustawy z dnia 7 
października 1992 roku o Regionalnych Izbach Obrachunkowych oraz Ustawy z dnia 27 
sierpnia 2009 roku o Finansach Publicznych, Regionalna Izba Obrachunkowa w Warszawie w 
składzie orzekającym - Przewodnicząca Pani Agnieszka Małkowska oraz Członkowie - 
Romana Ignasiak i Iwona Jagodzińska, wydała pozytywną opinię z uwagami do Projektu 
Uchwały WPF Powiatu Żyrardowskiego. Następnie Pani Skarbnik poinformowała o uwagach 
zgłoszonych do Projektu Uchwały WPF przez Regionalna Izbę Obrachunkową. 
 
Kserokopia Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby obrachunkowej stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego Pan Stanisław Kaniszewski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji do ww. projektu uchwały. 
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Pan Radny Wojciech Szustakiewicz poinformował, że nie poprze projektu Uchwały dotyczącej 
Wieloletniej Prognozy Finansowej, ponieważ po raz kolejny nie zostały uwzględnione  wnioski 
Pana Radnego dotyczące m.in. inwestycji związanych ze Szpitalem w Żyrardowie oraz 
przebudowy  dróg powiatowych takich jak: Mszczonów-Piekary-Wygnanka oraz Żyrardów-
Korytów-Radziejowice. Pan Radny wyraził rozczarowanie, że pomimo składanych już w tych 
sprawach  wniosków i pism skierowanych do Przewodniczącego Zarządu - Pana Krzysztofa 
Dziwisza, w/w inwestycje nie zostały uwzględnione w prognozie WPF, jak również w 
założeniach Budżetu Powiatu na 2022 rok. Pan Wojciech Szustakiewicz poinformował, że 
otrzymał wcześniej deklarację, iż inwestycja polegająca na rozbiórce i budowie nowego mostku 
w  Wygnance zostanie uwzględniona w Budżecie Powiatu na lata przyszłe. 
Pan Radny Szustakiewicz poinformował, że jest zawiedziony brakiem odpowiedzi na złożony 
przez niego wniosek, który został skierowany do Pana Starosty w dniu 30 listopada 2021 roku. 
Pan Radny poinformował, że pomimo iż reprezentuje Wyborców z dwóch Gmin, zawsze starał 
się dbać o równy rozwój całego Powiatu Żyrardowskiego. 
Pan Wojciech Szustakiewicz podkreślił, że jest pełen obaw, jeżeli chodzi o stan techniczny i 
bezpieczeństwo mieszkańców na ww. drogach i mostka w Wygnance. Poinformował, że projekt 
dotyczący tej inwestycji sfinansowany przez Gminę Mszczonów, powinien mieć swoją 
kontynuację polegającą na uwzględnieniu tej inwestycji, zarówno w Uchwale WPF, jak i 
Uchwale Budżetowej na 2022 rok.  
Pan Radny Wojciech Szustakiewicz podkreślił, że oprócz inwestycji drogowych, priorytetem 
jest zabieganie o inwestycje dotyczące remontu i modernizacji wyposażenia w CZMZ sp. z o.o. 
w Żyrardowie. 
 
Pan Starosta Krzysztof Dziwisz, odnosząc się do uwag Pana Radnego Szustakiewicza 
podkreślił, że inwestycje, które nie zostały aktualnie uwzględnione w Budżecie Powiatu na 
2022 rok, będą mogły być ujęte w ramach korekt Budżetu, czy Wieloletniej Prognozy 
Finansowej, jeśli zostaną pozyskane na ich realizację zewnętrzne środki finansowania.   
Pan Starosta przypomniał, że w kwestii zrównoważonego rozwoju, Gmina Mszczonów, która 
obecnie  zabiega o środki na  remont mostku w Wygnance, w przeszłości otrzymywała środki 
finansowe na różne inwestycje. Pan Krzysztof Dziwisz wymienił inwestycje na ponad 30 mln 
złotych dotyczącą przebudowy drogi Wręcza-Mszczonów i podkreślił, że inne Gminy nie 
otrzymały w tym czasie podobnego finansowania. Pan Starosta dodał, że Zarząd Powiatu 
Żyrardowskiego stara się dostrzegać potrzeby wszystkich Gmin w Powiecie i w ramach 
zrównoważonego rozwoju rozdysponowywać środki również na inwestycje w pozostałych 
Gminach. Jednak inwestycja dotycząca mostku w Wygnane na etapie projektu została już przez 
Powiat sfinansowana w sierpniu br., a Gmina Mszczonów przekazała obecnie środki na ten cel. 
Pan Krzysztof Dziwisz podkreślił, że Zarządowi Powiatu Żyrardowskiego zależy na realizacji 
tej inwestycji na terenie Gminy którą reprezentuje Pan Radny Szustakiewicz. Zarząd Powiatu 
nadal będzie dokładał wszelkich starań, aby omawiana inwestycja  została zrealizowana jak 
najszybciej. Pan Starosta poinformował, że szacunkowy koszt tej inwestycji wynosi ok.1 mln 
zł. Podkreślił, ze władze Powiatu zabiegają o pozyskiwanie środków  zewnętrznych na 
finansowanie również innych inwestycji planowanych na przyszły rok. Jeśli takie środki 
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zostaną pozyskane, wtedy będą dokonywane korekty w Budżecie i będą realizowane kolejne 
zadania. 
Pan Starosta odniósł się również do tematu CZMZ sp. z o. o. w Żyrardowie informując, iż 
trwają rozmowy z Zarządem Szpitala w sprawie remontu i termomodernizacji szpitala. Pan 
Starosta Krzysztof Dziwisz wyraził nadzieję, że w przyszłym roku plany dotyczące szpitala 
będą mogły być zrealizowane. 
 
Pan Radny Wojciech Szustakiewicz zwrócił się z pytaniem do Pana Starosty, jaki był udział 
Powiatu w finansowaniu inwestycji drogowej Mszczonów-Świnica-Wręcza?  
 
W odpowiedzi na zadane pytania Pan Starosta Krzysztof Dziwisz wyjaśnił, że na inwestycję 
drogową Wręcza-Mszczonów, Powiat przeznaczył kwotę 26.600.000,00 zł i jest to wkład 
Powiatu Żyrardowskiego pozyskany w ramach środków z Funduszu Dróg Samorządowych. 
Aby móc pozyskać te środki Powiat musiał wskazać konkretną Gminę i złożyć wniosek na 
dofinansowanie z FDS. Pan Starosta poinformował, że została wówczas wybrana przez Powiat 
ta konkretna inwestycja w Gminie Mszczonów. Pozostałe środki wniosła prywatna Firma 
Global Park, która była zainteresowana drogą ze względu na lokalizację swojej siedziby. To 
spowodowało, że Budżet Powiatu nie musiał partycypować w tej inwestycji. Gmina 
Mszczonów również nie współuczestniczyła w finansowaniu tej inwestycji. 
Pan Starosta podkreślił, że na takie dofinansowanie oczekują również inne Gminy. Powiat 
Żyrardowski musi równoważyć zapotrzebowanie i uwzględniać również wnioski innych Gmin 
na konkretne inwestycje.  
Pan Starosta Krzysztof Dziwisz zapewnił, że obecny Zarząd będzie dotrzymywał słowa i 
dokładał wszelkich starań do realizacji wszystkich inwestycji na terenie Powiatu. 
Pan Starosta Krzysztof Dziwisz poinformował, że w pierwszych latach pracy Zarządu udało się 
uruchomić zamrożone środki na tak oczekiwaną modernizację Szpitala Powiatowego w 
Żyrardowie. Następnie udało się pozyskać środki z Rządowego Funduszu Wsparcia 
Samorządów w wysokości 3.600.000,00 zł, co w sumie daje kwotę około 10.000.000,00 zł 
przeznaczoną na ten cel. Pan Starosta Dziwisz wyraził zadowolenie, że sprawując 2-letnią 
kadencję jako Członek Zarządu a od roku sprawując urząd Starosty Powiatu, udało się temu 
Zarządowi pozyskać tak duże finansowanie na tak oczekiwany remont Szpitala. 
Pan Starosta podkreślił, że mieszkańcy Powiatu od wielu lat czekali na remont i modernizacje 
Szpitala w Żyrardowie i wyraził nadzieje, że uda się to sfinalizować w najbliższym czasie. 
 
Pan Klaudiusz Stusiński – Przewodniczący Rady Powiatu odniósł się do pytań Radnych 
zgłaszanych na komunikatorze o braku uzasadnień do części Uchwał. Pan Przewodniczący 
poinformował, że zgodnie z informacją przekazaną przez Dyrektora Wydziału 
Organizacyjnego, wszystkie materiały zostały przesłane w dniu 15 listopada 2021 na adresy e-
mailowe Radnych. 
 
Pan Radny Andrzej Wilk zwrócił się z propozycją, aby rozważyć na przyszłość możliwość 
zorganizowania spotkań roboczych z Zarządem w tak ważnej kwestii jak przyszłoroczny 
Budżet, czy WPF, na którym będzie można poznać  szczegółowo plany, założenia, czy wnioski 
składane przez Zarząd w kwestiach inwestycyjnych czy finansowych na przyszłe lata. 
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Pan Andrzej Wilk zwrócił się z pytaniami do Pana Starosty Krzysztofa Dziwisza, odnośnie 
przyszłorocznego Budżetu Powiatu, czy Budżet na 2022 rok uwzględnia przyszłoroczne 
podwyżki zapowiadane przez Rząd RP na przyszły rok i lata następne? Zapytał, gdzie Pan 
Starosta dostrzega rezerwy finansowe, jeśli uda się pozyskać dofinansowanie na niektóre 
projekty? 
 
Pani Radna Beata Sznajder zwróciła uwagę, że materiały przesłane 15 listopada 2021 roku nie 
uwzględniają autopoprawek, które były zgłoszone w terminie późniejszym do projektów 
Uchwał i nie zostały przesłane do Radnych. Pani Radna podkreśliła, że  uniemożliwiło to 
dokładną analizę projektów Uchwał dotyczących przyszłorocznego Budżetu i WPF. 
Pani Radna podkreśliła, że autopoprawka została przyjęta 15 grudnia 2021roku i Radni nie 
zostali o tym poinformowani. Dodała, iż informację o pracy Zarządu otrzymała 29 grudnia 2021 
roku. 
 
Pani Skarbnik Agnieszka Mazurek poinformowała, że autopoprawka została zgłoszona 15 
grudnia 2021 roku na Posiedzeniu Zarządu w ramach wolnych wniosków. Pani Skarbnik 
wyjaśniła, że w wyniku przeoczenia nie dostarczyła tekstu w/w autopoprawki. 
 
Pan Starosta Krzysztof Dziwisz odpowiadając Panu Radnemu Andrzejowi Wilkowi 
poinformował, że jest zadowolony z Budżetu na przyszły rok, ale zaznaczył, że wolałby, aby 
Powiat mógł finansować więcej inwestycji ze środków własnych, niż pozyskiwać ze źródeł 
zewnętrznych. 
Pan Starosta wyraził nadzieję, że uda się w przyszłym roku również pozyskać środki na 
finansowanie wielu zadań i zaprosił Radnych do wspólnego wypracowywania w przyszłym 
roku na Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego jak najlepszych rozwiązań finansowych. 
Pan Krzysztof Dziwisz poinformował, że Budżet Powiatu uwzględnia podwyżki zakładane w 
niektórych projektach rządowych. Zapewnił, że Zarząd dostrzegając potrzeby wszystkich Gmin 
liczy na dalszą współpracę z Włodarzami tych Gmin odnośnie niektórych wspólnych 
projektów. Pan Starosta poinformował, że tam gdzie będzie to możliwe wkład własny Powiatu 
będzie minimalizowany, tak aby środki zewnętrzne pozyskiwane w ramach zewnętrznych 
naborów  były jak największe. Natomiast tam gdzie będzie to niezbędne Powiat zabezpieczy 
wkład własny. Pan Starosta podkreślił, że najpierw muszą zostać ogłoszone zasady naborów do 
różnych programów, aby móc pozyskiwać nowe środki. 
 
Przewodniczący R.P.Ż. Pan Klaudiusz Stusiński wyjaśnił przyczyny dotyczące braków 
materiałów przesłanych do Radnych i zapewnił, ze dołoży wszelkich starań, aby taka sytuacja 
się nie powtórzyła. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Robert Janiszewski odczytał projekt 
w/w Uchwały. 
 
Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Żyrardowskiego wraz z auto-
poprawkami została podjęta  13 głosami „za”, 1 głosie „przeciw” (Wojciech Szustakiewicz),   
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4 głosach „wstrzymujących się” (Genowefa Milczarek, Kazimierz Sadowski, Beata Sznajder, 
Andrzej Wilk) i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 9 
 
Skarbnik Powiatu Żyrardowskiego Pani Agnieszka Mazurek przedstawiła projekt uchwały w 
sprawie Uchwały Budżetowej Powiatu Żyrardowskiego na 2022 rok. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Klaudiusz Stusiński zwrócił się 
z prośbą do Przewodniczących Komisji o zaprezentowanie opinii dot. projektu budżetu na rok 
2022.  
 
Radny Błażej Zawadzki, Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Trans-
portu, przedstawił pozytywną opinię komisji dotyczącą ww. projektu uchwały.  
 
Radny Jacek Czubak, Przewodniczący Komisji Współpracy, Promocji, Zdrowia i Polityki Spo-
łecznej, przedstawił pozytywną opinię komisji dotyczącą ww. projektu uchwały.  
 
Radny Michał Ochnicki, Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury, przedstawił pozytywną 
opinię komisji dotyczącą ww. projektu uchwały.  
 
Radny Stanisław Kaniszewski, Przewodniczący Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego, 
przedstawił pozytywną opinię komisji dotyczącą ww. projektu uchwały. 
 
Pani Radna Beata Sznajder odnosząc się do Uchwały Budżetowej na 2022 rok zaznaczyła, że 
w dziale 801-„Oświata i Wychowanie” w zakresie inwestycji nie została uwzględniona żadna 
szkoła z Gminy Mszczonów. Dodała, że w zakresie dróg nie zaplanowano żadnej inwestycji w 
Gminach, oprócz Gminy Wiskitki. W opinii Pani Radnej Beaty Sznajder nie jest to zgodne ze 
strategią zrównoważonego rozwoju i priorytety nie są brane pod uwagę przy planowaniu 
Budżetu. Pani Radna poprosiła o udzielenie odpowiedzi, na jakie inwestycje drogowe zostały 
złożone wnioski do FOGR-u, ponieważ nie uwzględniono takiej pozycji w Budżecie na 2022 
rok, a na Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego zostało przekazane, że takie wnioski są 
przygotowywane. 
 
Pan Radny Kazimierz Sadowski zwrócił się z pytaniem do Pana Starosty, dlaczego w tym roku 
nie zostały złożone wnioski do Funduszu Dróg Samorządowych? 
 
Pan Radny Błażej Zawadzki poinformował, że w 2021 roku zostały złożone wnioski do 
Funduszu Dróg Samorządowych na dofinansowanie w roku 2022. Brakuje jeszcze 
rozstrzygnięć w tej kwestii. Pan Radny Kazimierz Sadowski odnosząc się do wypowiedzi Pana 
Radnego Zawadzkiego wyraził rozczarowanie, że o w/w wnioskach i innych pracach Zarządu 
nie są informowani wszyscy Radni. Pan Radny poprosił o informację, na które inwestycje 
drogowe zostały złożone takie wnioski. 
 
Pan Starosta Krzysztof  Dziwisz poinformował, że zostały złożone wnioski zarówno do FOGR-
u, jak i do Funduszu Dróg Samorządowych, m.in. wniosek do FOGR-u dotyczący drogi Nr 1 
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w Gminie Mszczonów. Pan Starosta podkreślił, że wniosek powstał w oparciu o współpracę 
Powiatu Żyrardowskiego i Burmistrza Mszczonowa. 
 
Pan Radny Kazimierz Sadowski podkreślił, że dobra współpraca Zarządu z władzami Gmin 
jest pożądana. Zwrócił się z prośbą, żeby między Zarządem i Radnymi była w przyszłości 
lepsza komunikacja i bardziej bieżący przepływ informacji. 
Pan Radny Kazimierz Sadowski podziękował Panu Staroście za wyjaśnienie i zwrócił się z 
pytaniem, czy kwestie formalne dotyczące projektów drogowych zostały już zakończone i czy 
zostały wyciągnięte konsekwencje od osób odpowiedzialnych za ich przygotowanie? 
 
Pan Starosta Krzysztof Dziwisz podkreślił, że jest otwarty na rozmowy z Radnymi i zaprasza 
do kontaktów w celu wypracowywania najlepszych rozwiązań dla Powiatu. 
Pan Starosta poinformował, że opóźnienia w przygotowaniu w/w projektów drogowych 
wynikały z przyczyn formalnych, takich jak struktura własnościowa terenów objętych 
inwestycjami. Pan Krzysztof Dziwisz wyjaśnił, ze są to niejednokrotnie pracochłonne procesy, 
wymagające uzgodnień na szczeblu wojewódzkim i tak jak to było w przypadku projektu w 
Puszczy Mariańskiej, pomimo wielu prób ze strony Powiatu nie udało się tego procesu 
przyspieszyć. Pan Starosta zapewnił, że ten projekt będzie nadal prowadzony i Powiat dołoży 
wszelkich starań, aby projekt zakończył się pozytywnie. Podkreślił, ze prace nad tym projektem 
przypadały na okres pandemii, w którym praca była bardzo utrudniona i ograniczona 
przepisami i zasobami kadrowymi w tym czasie. 
 
Pan Radny Wojciech Szustakiewicz zaznaczył, że oczekiwałby większej współpracy z 
Zarządem podczas posiedzeń Komisji. Pan Radny, powołując się na swoje doświadczenia z 
pracy jako Starosta, podkreślił, że często reprezentował Zarząd na posiedzeniach Komisji i 
chciałby, aby taka praktyka była kontynuowana. 
Pan Wojciech Szustakiewicz wyraził rozczarowanie w sprawie ostatniej informacji na temat 
pracy Zarządu. Uznał, że jest zbyt ogólna. Brak jest informacji o organizowaniu przez Zarząd 
walnych zgromadzeń wspólników oraz informacji, czy przedstawiciele Zarządu biorą udział  w 
posiedzeniach Rady Nadzorczej CZMZ. Pan Radny ocenił, że Zarząd nie chce prowadzić 
komunikacji z wszystkimi Radnymi. 
 
Pan Starosta Krzysztof  Dziwisz poprosił, żeby Jego deklaracja spotkań z Radnymi i 
zaproszenie Radnych do rozmów nie była błędnie interpretowana. Zaznaczył, ze Zarząd jest 
otwarty na rozmowę i wysłuchanie każdego wniosku w celu wypracowywania najlepszych 
rozwiązań. Do dyspozycji są również Dyrektorzy poszczególnych Wydziałów, Jednostek, 
którzy dysponują wiedzą merytoryczną i pomogą w wypracowywaniu najlepszych rozwiązań. 
W sprawie uczestnictwa Członków Zarządu w Posiedzeniach Komisji, Pan Starosta Krzysztof 
Dziwisz zaznaczył, że w Posiedzeniach Komisji często uczestniczą Dyrektorzy Wydziałów, 
którzy w tym zakresie dysponują najlepszą, merytoryczną wiedzą na temat poruszanych 
zagadnień. Pan Starosta zadeklarował, że jeśli Państwo Radni zechcą się spotkać osobiście to 
Pan Starosta jest otwarty i gotowy do takich spotkań. Pan Krzysztof Dziwisz podkreślił, że 
Budżet Powiatu jest ograniczony, ale Powiat zawsze stara się ustalać priorytety, uwzględniając 
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potrzeby mieszkańców, wyrażanych poprzez swoich reprezentantów, stąd Pan Starosta 
zaprasza wszystkich Radnych do takich rozmów. 
 
Pan Radny Szustakiewicz podkreślił, ze chciałby prowadzić rozmowy poprzez Komisje, które 
są formalnie umocowane do wszelkich ustaleń. Pan Radny ponownie odwołał się do wniosku 
o inwestycję dotyczącą mostku w Wygnance, która nie została uwzględniona. 
Pan Starosta Krzysztof Dziwisz poinformował, ze wniosek na powyższy projekt, na prośbę 
Radnych z tego terenu , jak też Burmistrza Mszczonowa został złożony do programu w ramach 
Polskiego Ładu. Pan Starosta zadeklarował, że pomimo, iż wniosek nie uzyskał akceptacji w 
tym roku, Powiat nadal będzie starał się o uzyskanie finansowania na tą inwestycję. 
Pan Starosta Krzysztof Dziwisz podkreślił, że zawsze wspierał działania Pana Radnego 
Szustakiewicza, gdy pełnił funkcję Starosty Powiatu Żyrardowskiego na rzecz rozwoju 
inwestycji w Powiecie. 
 
Pani Radna Beata Sznajder poinformowała, że Pan Starosta Krzysztof Dziwisz wprowadził 
Radnych w błąd informując o dobrej współpracy z Burmistrzem Mszczonowa. Pani Radna 
poinformowała o rozmowie z Burmistrzem Kurkiem, który zaprzeczył informacjom o dobrej 
współpracy z Zarządem Powiatu. Pani Radna wyraziła rozczarowanie, że nie otrzymała po 
ostatniej Sesji odpowiedzi, dlaczego Pan Starosta nie spotkał się z Włodarzami Radziejowic i 
Mszczonowa.  Pani Radna poinformowała, że było spotkanie z Wicestarostą, ale rozmowa 
dotyczyła wsparcia dla Szpitala. Wspomniała, że wniosek do FOGR-u w sprawie drogi został 
złożony na podstawie rozmów pomiędzy Panem Burmistrzem, a Panem Za-cą Dyrektora 
Wydziału Komunikacji i Transportu -Pawłem Myszkowskim. 
Pani Radna Beata Sznajder wyraziła rozczarowanie brakiem dobrej współpracy z Gminami. 
 
Radny Powiatu Pan Wojciech Szustakiewicz wyraził opinię, że Pan Starosta Krzysztof Dziwisz 
nie  informuje o wszystkich  podjętych działaniach. Pan Radny dopytywał, dlaczego inwestycja 
w Wygnance nie została uwzględniona w prognozie finansowej, skoro został złożony wniosek 
do programu Polski Ład. Pan Radny zaznaczył, że w/w inwestycja powinna zostać wpisana do 
planu na 2022 rok. Jeżeli Powiat nie otrzymałby finansowania, to wówczas można by przesunąć 
tę inwestycję na inny termin lub szukać innych źródeł finansowania.  
Starosta Pan Krzysztof Dziwisz odnosząc się do wypowiedzi Pana Radnego Szustakiewicza 
ponownie poprosił o zaufanie i zadeklarował, że na wszystkie wnioski Radnych Powiat będzie 
starał się pozyskać środki w przyszłym roku. 
Pan Starosta odpowiadając Pani Radnej Sznajder, zaznaczył, ze Zarząd  będzie kontynuował 
dalszą współpracę i z Gminami i Radnymi, tak aby sprostać oczekiwaniom mieszkańców 
Powiatu Żyrardowskiego. 
 
Pani Beata Sznajder odnosząc się do wypowiedzi Pana Starosty, ponownie zarzuciła brak 
współpracy pomiędzy Zarządem, a Radnymi. 
Pan Starosta zaznaczył, że były rozmowy z Burmistrzem Mszczonowa na temat potrzeby 
inwestycji drogowej, a osobą właściwą do reprezentowania Starostwa Powiaty Żyrardowskiego 
i prowadzenia rozmów merytorycznych jest Dyrektor Wydziału odpowiedzialnego za 
inwestycje drogowe. 
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Pan Przewodniczący Klaudiusz Stusiński poprosił  Skarbnik Powiatu Żyrardowskiego Panią 
Agnieszkę Mazurek o odczytanie Uchwały składu orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu 
Żyrardowskiego projekcie uchwały budżetowej i deficycie na rok 2022. 
 
Pani Skarbnik Agnieszka Mazurek przeczytała treść w/w Uchwały. 
 
Pan Wiceprzewodniczący R.P.Ż. Robert Janiszewski przeczytał projekt Uchwały Budżetowej 
Powiatu Żyrardowskiego na 2022 rok. 
 
Uchwała podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”, 1 „przeciw”(Wojciech Szustakiewicz), 3 głosy 
„wstrzymujące się” (Genowefa Milczarek, Beata Sznajder, Andrzej Wilk,), 1 głos „nie 
oddany”( Kazimierz Sadowski) i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 10 
 
O godz. 16.44 zdalnie Sesję opuścił Radny Pan Kazimierz Sadowski. 
 
Radny Pan Błażej Zawadzki zgłosił wniosek o to, aby w przyszłym roku Sesje odbywały się w 
sposób stacjonarny, uwzględniając zasady reżimu sanitarnego. Pan Przewodniczący 
poinformował, że na zdalny tryb pracy przeszło wiele urzędów i jest on uzasadniony, żeby 
chronić zdrowie i życie uczestników obrad. Jeżeli warunki na to pozwolą, kwestia przywrócenia 
obrad stacjonarnych będzie rozpatrywana. Podkreślił, że wiele Samorządów pracuje zdalnie i 
jest to w tej chwili optymalne rozwiązanie. 
 
Pan Starosta Krzysztof Dziwisz poinformował, że obecnie w Starostwie Powiatowym w 
Żyrardowie trwają prace nad instalacją nowej sieci teleinformatycznej i wymianą serwerów, 
wiec ten system modernizacji powinien przynieść znaczną poprawę jakości transmisji .Pan 
Starosta zadeklarował weryfikację w przyszłym roku sprzętu informatycznego będącego w 
użytkowaniu wszystkich Radnych i ewentualną wymianę, tak, aby łączność była lepszej 
jakości. 
 
Pan Wiceprzewodniczący Robert Janiszewski przeczytał projekt Uchwały w sprawie uchwale-
nia planu pracy Rady Powiatu na rok 2022. 
 
Uchwała podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”, 1 głos „wstrzymujące się”(Błażej Zawadzki,), 
1 głos „nie oddany”( Jacek Czubak) i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 11 
 
Radny Powiatu Żyrardowskiego, Pan Wojciech Szustakiewcz zgłosił uwagę dotyczącą błędu 
w treści Uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rewizyjnej i Komisji stałych 
Rady Powiatu Żyrardowskiego na 2022 rok, polegającą na pomyłkowym wpisaniu w planie 
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pracy Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Transportu w II kwartale roku „2020”zamiast 
„2021”. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Robert Janiszewski przeczytał pro-
jekt Uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rewizyjnej i komisji stałych 
Rady Powiatu Żyrardowskiego na 2022 rok. 
 
 
Uchwała podjęta jednogłośnie 16 głosami „za”, 1 radny „nie oddał głosu”( Piotr Krawczyk) i 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 12 
 
Pani Radna Beata Sznajder zwróciła się z pytaniem, dlaczego informacja o pracy Zarządu 
została dostarczona w dniu  29 grudnia 2021 roku, dlaczego ta informacja jest niepełna i nie 
zawiera informacji o autopoprawkach zgłoszonych na Posiedzeniu Zarządu.  
Następnie Pani Radna zadała pytanie, czy w obliczu dużej inflacji, wzrostu cen, podwyżki 
przyznanej Panu Staroście Uchwałą R.P., zostały zrealizowane podwyżki dla pracowników 
Starostwa  i w jednostkach podległych, czy wszyscy pracownicy otrzymali i jakie były widełki 
tych wynagrodzeń. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego, Pan Stusiński poinformował, że materiały 
dotyczące pracy Zarządu rzadko są przesyłane  w terminie siedmiodniowym przed Sesją, gdyż  
prace Zarządu trwają często do ostatniego dnia przed Sesją, stąd materiał został przesłany w 
dniu wczorajszym.  
 
Starosta Powiatu Żyrardowskiego poinformował, że podwyżki zostały zrealizowane. Pan 
Krzysztof Dziwisz podkreślił, ze pensje w Starostwie przez długi czas były zaniżone. 
Zaznaczył, że były to raczej wyrównania do średnich obowiązujących w innych Samorządach. 
Pan Starosta poinformował również, że nie wszyscy otrzymali podwyżki, ponieważ 
wynagrodzenia niektórych pracowników uległy zmianie w ciągu roku  w wyniku zmiany 
stanowiskowej lub zmiany zakresu czynności. Pan Starosta nadmienił, że widełki mogą się 
różnić, ale średnio było to kilkaset złotych brutto. Pan Starosta poinformował, że Dyrektorzy 
Jednostek również mieli uregulowane wynagrodzenia. 
 
Pani Beata Sznajder poprosiła o informację, co oznacza kilkaset złotych. 
 
Pan Starosta poinformował, że każdy był rozpatrywany indywidualnie, w zależności od 
dotychczasowego wynagrodzenia i wykonywanych czynności. 
 
Informacja o pracy Zarządu i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 13. 
 
Brak wniosków w sprawach różnych. 
 
Ad. 14 
 
Przewodniczący Rady Pan Klaudiusz Stusiński i Pan Starosta złożyli Życzenia Noworoczne. 
Pan Starosta podziękował wszystkim Radnym za współpracę i zadeklarował swoją otwartość 
na dalszą współpracę. 
 
Przewodniczący Rady Pan Klaudiusz Stusiński o godz. 1715 zamknął obrady XXXV Sesji Rady 
Powiatu Żyrardowskiego. 
 

               Przewodniczący 
Rady Powiatu Żyrardowskiego 

 
             Klaudiusz Stusiński 

Protokołowała: 
D.Redzisz 


